
Ulvilan Seuraparlamentin kokous 2.12.2021 Cafe Hellman klo 18.00 – 20.40 

Läsnä: Jussi Väkiparta, Julius Palonen, Kati Niiniviita, Jari Holmberg, Juha Virola, Vesa Anttila, Jouni Lehtinen,  
Pekka Tuori, Manu Rantamäki, Joel Hulkkonen, Kimmo Vepsä, Markku Nevala. 

1§ Avaus 
Nevala avasi kokouksen klo 18 
Käytiin läpi illan ohjelma. Ennen Juha Virolan esitystä oli ruokailu. 

2§ 2§ Juha Virolan esitys Ulvilan kaavoituskatsauksesta vapaa-aikarakentamisen kannalta 
Käytiin läpi mahdollisia vapaa-aikaan liittyviä rakentamisalueita. 

VT 2 eteläpuolella on mahdollisesti vapaa-aikarakentamiseen sopivaa maastoa. Kettumetsän teollisuusalueen 
eteläpuolella  on metsäalueita, jonne on tulevassa kaavoituksessa mahdollista suunnitella ulkoilureitistöjä. 

Pappilanlammen ulkoilupuisto. Alustava varaus on mm. Padel-kentille. Alueella on käynnissä lunastustoimet, jotka 
voisivat mahdollisesti palvella liikunta- ja virkistyskäyttöä. 

Friitalan koulukeskuksen alue ja Palovainion ulkoilualue. 

Saarenluodon mahdollinen rakentamien. Saarenluodon eteläkärki on luonnonsuojelualuetta. Ajatuksena mm. 
pienen kävelysillan rakentaminen Naparannasta Kirkkojuovan alusta Saaren kärkeen. Myös Naparannasta etelään 
Ravaniin päin olisi mahdollista saada luontopolku/ulkoilureitti, joka palaisi uuden hautausmaan kautta takaisin 
keskustan alueelle. 

Mynsteri. Sikatorin päädyssä ja kentän oikealla puolella on metsikköaluetta , jossa on kaavoitettu Y-tontteja eli 
rakennusmaata. 

Pesäpallokentän läheisyydestä olisi mahdollista saada kaupungille pitkällä tähtäyksellä maita. Rantavainion 
alueella on myös kaupungin maaomistusta 

 

3§ Seuraparlamentin säännöt 
Hyväksyttiin säännöt sillä muutoksella, että pj valitaan syksyn kokouksessa. ( Säännöt liitteenä )V. 2022 
puheenjohtajaksi valittiin Pekka Tuori. 

4§ Salivuorojen jakamisperusteet 
Käytiin läpi salivuorojen jakamisperiaatteet Ulvilassa ( liite ). Yhteiskoulun osalta päätettiin , että koulu varataan 
vain yhdistysten käyttöön. Vuorojen kesto olisi min. 1,5h kerrallaan. Maaliskuusa pidetään neuvottelu UP-V:n, FC 
Ulvila ry:n ja UVL:n sekä liikuntapalveluiden kanssa vuorojen jakamisesta. 
Vuorojen haku tehdään siten, että niiden seurojen, jotka aloittavat vasta marraskuussa salin käytön. heidän 
vuoroja voi käyttää muut seurat elokuun puolen välin jälkeen aina marraskuun loppuun saakka. 

Seuraparlamentti tuo esille jo vuosia Ulvilassa jatkuneen yhden ison liikuntasalin puutteen 
liikuntapaikkarakentamisessa. Yhdelle isolle salille on huutava puute seurojen harjoitustoiminnan kehittämiseksi 
ja toteuttamiseksi. 

5§ Muut asiat 
Ulvilan Ratsastajat ry pyytää selvittämään kaupungin metsäalueiden käytön ratsastuspolkutoimintaan. Erityisesti 
haetaan aluetta Järventaustan alueelta. reittien suunnittelussa voitaisiin käyttää eri oppilaitoksien opiskelijoiden 
mahdollisia opinnäytetöitä. 
Evänräväyttäjät ry kysyy Kylmälahden rantakopin kunnostamista talkoilla. Puuhankinnan voidaan tehdä keväällä 
liikuntapalveluiden puolesta. Seura tekisi työt. 

Kullaan urheilukentän kunnostus v. 2022 aikana. Nurmialue vaatii kunnostusta ja kentän puulistoitus on uusimis-
kunnossa. Alueelle tehdään katselmus keväällä 2022. 



Mynsterin jalkapallokentän yhteysteen on toivottu ulkoliikuntavälineitä oheisharjoittelun parantamiseksi. Asiaa 
tutkitaan kevään 2022 aikana, jos alueella saataisiin hankittua ulkokuntoiluvälineitä. 

6§ Kokouksen päätös 
Kokous päätettiin klo 20.40 


